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Mødereferat 
 

04-02-2014 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Peter Von der Fehr 
(PF) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent:  Ordstyrer: PF 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise 
Ørnbo (AØ), Ejd.mesterass. John Jørgensen (JNJ) 

Referat 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

 

 

Punkt på dagsorden Elevatorer 

Diskussion/Beslutning:  

Der skal følges op på servicebog 2012 samt om der er modtaget kreditnota på de elevatorer, der 
var ude af drift pga stormfloden i 2012. 
Bestyrelsen ønsker tilbud på elevatorrenovering. Udbudsmaterialet udarbejdes af Balslev ved 
Michael Hansen. 
Kan bestyrelsen benytte det beløb, der er afsat til badeværelsesrenovering til elevatorrenovering? 
(Dette på grund af vores nuværende situation, hvor vi har stået uden mester og mesterassistent og 
ikke får lavet badeværelser i år.) 

 

Punkt på dagsorden Info / spørgsmål (Insp. Jan Stadsbjerg) 

Diskussion/Beslutning:  

 Punktet udgår, da Jan Stadsbjerg har meldt afbud. 

Punkt på dagsorden  NI beløb / A-ordning 

Diskussion/Beslutning:  

 Punktet udgår, da Jan Stadsbjerg har meldt afbud. 

Punkt på dagsorden Ejendomskontoret informerer (John Jørgensen) 

Diskussion/Beslutning:  

 John er informeret om igangværende projekter. 

 Der har været en utæthed omkring ventilationen i børnehaven. John har kontaktet 
håndværkere, og skaden er udbedret. 
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Punkt på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 PF træder ind i styregruppen i Kærene og SK er suppleant. 

 I samarbejde med Kærene sendes 2 busser til Lübeck i december. Den ene bus samler op i 
Bybjerget. 

 

Punkt på dagsorden Køkkenudbud / Køkkenleverandøraftale (Tvis) 

Diskussion/Beslutning:  

 Formanden har hørt, at der har været en sælger fra Tvis køkkener og talt med vores 
kontorassistent. Vi afventer spændt at høre nærmere. 

 

Punkt på dagsorden Kabel TV beboerklubben 

Diskussion/Beslutning:  

 Vi er i gang med at undersøge mulighederne for at få lagt kabel TV ind i Beboerklubben. 

 

Punkt på dagsorden Selskabslokale 

Diskussion/Beslutning:  

 Oprydning i selskabslokalet d. 12.-13. februar 

 Onsdag: Peter – Susanne K – Pia – Sanne – Flemming 

 Torsdag: Peter – Annelise – Pia - Sanne 
 

Punkt på dagsorden Affald 

Diskussion/Beslutning:  

 Aftale tid med kommunen til besigtigelse af affaldsordningen 

 

Punkt på dagsorden Fastelavn 

Diskussion/Beslutning:  

 Planlægningen er i fuld gang: 
Der bliver indkøbt 4 store bøgetønder og 2 små tønder 
Tøndeslagning:  0-8 år 
                           9-15 år 
   16-? År 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

PF undersøger stole til Klubben Bjerget 

Næste møde er d. 4. marts 2014  

 


